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   Utdragsbestyrkande 
 

 
Sammanträdesdatum 2017-08-25 
 
Plats och tid Träffpunkten Dr. Mobergers väg, fredagen den 25 augusti 2017 

kl 09.00-12.00 
 

Närvarande Marcus Schön, ordförande 
 Ingrid Axelsson  
 Rose-Marie Lindh 
 Birgitta Karlsson 
 Solweig Ekh 
 Monica Langerfors Bodin 
    
 
Övriga deltagande Britt Karlsson, sekreterare 
  
Utses att justera Ingrid Axelsson 
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Underskrifter Sekreterare  ...............................................................................  Paragrafer  546 - 549 
  Britt Karlsson 
 
 
 Ordförande  ...............................................................................  
  Marcus Schön 
 
 
 Justerande  ............................................................................... ………………………………………….. 
  Ingrid Axelsson 
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§ 546 

                 
 

  Föregående protokoll 
 

Föregående mötets protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 
 
 
 
______  
    
 
 

                  §  547 
         
                   Information angående om/nybyggnation Dr. Mobergers väg 6 
                    
                   Britt Karlsson informerar om hur långt om/nybyggnationen har kommit. 
                   Renoveringen av ”gamla avdelningarna 6 och 7” är klara och kommunens 
                   korttidsavdelning har flyttat in i en av dessa. Den andra avdelningen hoppas  
                   kunna vara igång innan årsskiftet. Nuvarande etapp kommer att stå klar i början 
                   av 2018 och slutbesiktning av de lokalerna är planerad till slutet av februari 2018. 
                   Flytt till de nya lokalerna av nuvarande avd 31 och 24 sker i början av mars 2018. 
                   Här kommer det också att finnas lokaler för dagverksamhet för demenssjuka 
                   och den verksamheten flyttar också in våren 2018.                   
                   Till viss del är utemiljön klar runt de färdiga byggnaderna. 
                   Hösten 2019 ska resterande byggnation som gäller kommunens verksamheter på   
                   Dr. Mobergers väg vara klar och det inbegriper tre avdelningar boenden 
                   och i källarplanet blir det storkök, kommun- rehab och familjecentral. Under om- 
                   byggnationen kommer köket att vara på Kvillgården och kommun-rehab hyr  
                   lokaler på Karlssonsområdet. Hösten 2019 kommer Kvillgårens hyresgäster flytta 
                   till de nya lägenheterna på Dr. Mobergers väg och Välengårdens hyresgäster att 
                   flytta till Kvillgården. 
                   Därefter kan om/nybyggnationen på Välengården påbörjas. 
                    
                
                                       

 
§  548 
 
Övriga frågor 
 
Storgatans framkomlighet diskuteras. Marcus informerar att markfrågan är 
utredd och ÖSK tittar på möjligheten med parkeringsvakter. 
 
Det har inte kommit någon inbjudan från Emmaboda till den årliga 
presidiekonferensen för pensionärsråd i länet. När den kommer är Solweig 
Ekh och Rose-Marie Lindh intresserade av att åka. 
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Synpunkter på hemtjänstens sätt att framföra tjänstefordon. Det körs 
alldeles för fort. Olika åtgärder diskuteras. Någon kommun har märkt upp 
alla hemtjänstbilar med stora siffror för att det tydligt ska framgå vem som  

                  kör för fort och någon annan har tagit hjälp av körskola för att hantera 
                  detta. Britt och Marcus tar med sig frågan.                                        

 
 
Frågan om vem som är ersättningsskyldig när det blir åverkan i någon av 
de nya lägenheterna på Dr. Mobergers väg kom upp. 
Britt förtydligar att åverkan som beror på hyresgästens sjukdom och/eller 
beteende till följd av densamma behöver inte hyresgästen betala. 
 
Det har kommit synpunkter till en av deltagarna i pensionärsrådet om att 
personal i äldreomsorgens verksamheter som träffas te.x i affären, pratar 
om omsorgstagare både med namn och personliga saker. 
Det är ett allvarligt brott mot tystnadsplikten och kan ytterst leda till 
uppsägning. 
Britt tar med sig denna fråga och för den vidare ut i verksamheterna. 
 
Vikariesituationen i äldreomsorgens verksamheter diskuteras. Det finns 
önskemål om att ha någon som kan vikariera för aktivitetssamordnaren när 
denne har semester. Britt lovar att ta det i beaktande i det fortsatta arbetet 
med vikarieanskaffning. 
 
Frågan om hur mycket aktivering som hyresgästerna på äldreboendena 
erbjuds diskuterades. Det finns aktivitetssamordnare på äldreboendena och 
Britt hör om någon av dem kan komma till pensionärsrådet nästa gång för 
att berätta vilka aktiviteter som görs. 
 

 
 
 

                 § 549 
 
 

                  Nästa möte 
 
                 Nästa möte med kommunala pensionärsrådet hålls den 24 november 2017  
 
 
 
. 


